

24 December 2025

24 ديسمبر 2025

Subject: Appointment of the Head of Investor Relations

الموضوع: تعيين مدير عام علاقات المستثمرين

In compliance with disclosure regulations, this is to announce the appointment of Mr. Mundhir Sultan Mohammed Al-Sharji, Head of investor Relations of OQ Exploration and Production SAOG ("OQEP"), effective from 17 December 2025.

امتثالاً لقواعد الإفصاح، نفيدكم علماً أنه قد تم تعيين الفاضل/ منذر بن سلطان بن محمد الشرجي مديرًا عامًّا لعلاقات المستثمرين بشركة أوكيو للاستكشاف والإنتاج ش.م.ع. ("OQEP")، وقد باشر عمله في 17 ديسمبر 2025.

Mr. Mundhir has over 15 years of professional experience in finance, including audit, financial reporting, financial analysis, Governance risk and Assurance and IFRS, with prior experience in oil and gas sector companies. He holds a professional qualification from the Association of Chartered Certified Accountants (ACCA) and is also a certified trainer from ILM.

لدى منذر خبرة مهنية تزيد على 15 عاماً في المجال المالي تشمل التدقيق واعداد التقارير المالية والتحليل المالي وتطبيق المعايير الدولية لإعداد التقارير المالية (IFRS). إضافةً إلى خبرته العملية في قطاع النفط والغاز. وهو محاسب قانوني معتمد من جمعية المحاسبين القانونيين المعتمدين (ACCA). كما يحمل شهادة معتمدة في التدريب من مؤسسة القيادة والإدارة (ILM).

This appointment comes in line with OQEP's efforts to follow the best practices in investor relations to strength our relationship with analysts and investors while adapting governance excellence.

يأتي هذا التعيين في إطار حرص أوكيو للاستكشاف والإنتاج على تبني أفضل الممارسات في علاقات المستثمرين بما يعزز علاقتها مع المحللين الماليين والمستثمرين وبما يحقق الإجادة في الحكومة.

Best Regards,

وتفضلاً بقبول فائق الاحترام،



محمود الهاشمي
الرئيس التنفيذي بالإنابة
Mahmoud Al Hashmi
Acting Chief Executive Officer

